

No. 8557. AGREEMENT BETWEEN THE NATIONAL MILITARY GOVERNMENT OF NIGERIA AND THE GOVERNMENT OF THE KINGDOM OF DENMARK FOR AIR SERVICES BETWEEN AND BEYOND THEIR RESPECTIVE TERRITORIES. SIGNED AT STOCKHOLM ON 8 SEPTEMBER 1966¹

N° 8557. ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT MILITAIRE NATIONAL DU NIGÉRIA ET LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME DU DANEMARK RELATIF À LA CRÉATION DE SERVICES AÉRIENS ENTRE LES TERRITOIRES DES DEUX PAYS ET AU-DELÀ. SIGNÉ À STOCKHOLM LE 8 SEPTEMBRE 1966¹

TERMINATION

The above-mentioned Agreement ceased to have effect on 16 November 1977, the date of entry into force of the Agreement between the Government of the Kingdom of Denmark and the Federal Military Government of the Federal Republic of Nigeria for air services between and beyond their respective territories signed at Lagos on 11 March 1977.²

Certified statement was registered by Denmark on 30 January 1980.

ABROGATION

L'Accord susmentionné a cessé d'avoir effet le 16 novembre 1977, date de l'entrée en vigueur de l'Accord entre le Gouvernement du Royaume du Danemark et le Gouvernement militaire fédéral de la République fédérale du Nigéria relatif aux services aériens entre leurs territoires respectifs et au-delà signé à Lagos le 11 mars 1977².

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Danemark le 30 janvier 1980.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 591, p. 177.

² See p. 275 of this volume.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 591, p. 177.

² Voir p. 275 du présent volume.